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PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Ülevaade Viljandi Linnahoolduse tegevusest  
 
KUULATI: 
S. Kannimäe - kui ma alustasin, siis kõige suurem probleem oli Musta tee ruumide 
olmetingimused. Järgmiseks probleemiks oli töökollektiiv, kes keeldus mitmeid töid tegemast. 
Kollektiivis puudus üksmeel. Üheks lahenduseks oli kõikidele töötajatele ühtse ametinimetuse 
loomine, palgad jäid erinevaks. 14ne inimese asemele oleme saanud hakkama 12ne inimesega. 
Praegu võib nende tööga rahule jääda. Täna on kollektiiv üksmeelne. Nüüd on olemas 
objektipõhised kulud. Linnapildis tekitab muret kõige rohkem vandalism ja prügimajandus. 
Kalmistutele tuuakse väga palju olmeprügi. Suurematel kalmistutel on nüüd üleval kaamerad. 
Linna inventar, nt pingid, prügikastid, bussiootepaviljonide klaasid, need on peamised, mida 
lõhutakse. Maksimarketi ja Uueveski Konsumi juures on suureks probleemiks 
pakendikonteinerid, milledesse pannakse palju olmeprügi. Linnapildis on muutunud see, et 
oleme vahetanud välja palju pinke ja prügikaste ning see tegevus jätkub. Puhtamaks on saanud 
Valuoja org. Surnuaedades mahajäetud haudadega oleme ka väga palju tegelenud. Järgmise aasta 
suurem plaan on rannaala korrastamine. 
K. Ilisson – tänaseks oleme suutnud luua toimiva meeskonna. Kvaliteedi osas tegime 
järelkontrolli ja neid töötajaid enam ei ole, kes lihtsalt oma tunnid n-ö täis tiksusid. Sel aastal 
oleme palju kasutanud ühiskondliku töö tegijaid tööde puhul, mis vajavad vägasuurt ajakulu. Üle 
200 tunni on olnud sellist lisatööjõudu. Dokumentatsioon on meil korras.  
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OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
2020. a eelarve koostamise hetkeseis 
 
KUULATI: 
M. Aaso – protsess algas augustis, kui linnavalitsus andis välja korralduse, millega ta ütles 
allasutustele ja ametitele kontrollnumbrid. Samal ajal käis meil eelarvestrateegia tegemine. 
Vahepeale käis eelarvestrateegia I ja II lugemisel. 20. septembriks pidid eelarvete eest vastutajad 
oma andmed esitama. Oleme neid nüüd kahe kuu jooksul töödelnud. Vältimatuid kulusid oli 
mitu, mitmele tuli leida kate. Esmaspäeval on linnavalitsuses eelnõu ja seletuskiri, misjärel jõuab 
see volikokku. 
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Viljandi linna 2019. aasta II lisaeelarve kinnitamine 
 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas eelnõud. 
 
Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele.  
Hääletati: 
5 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2019. aasta II lisaeelarve kinnitamine“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Audiitori määramine Viljandi linna 2019.-2022. a konsolideeritud raamatupidamise 
aastaaruannete auditeerimiseks  
 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas eelnõud. 
 
Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele.  
Hääletati: 
5 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Audiitori määramine Viljandi linna 2019.-2022. a konsolideeritud 
raamatupidamise aastaaruannete auditeerimiseks“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
2020. aasta volikogu ja komisjonide töögraafikud 
 
KUULATI: 
J.-M. Salumäe teeb ettepaneku kinnitada töögraafik. 
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OTSUSTATI: 
Kinnitada 2020. aasta komisjoni töögraafik (lisatud protokollile). 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Juhan-Mart Salumäe      Kadri Kobin 
koosoleku juhataja      protokollija 
 


